
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.3.2.2024          
 
 

Protokół Nr 2/24 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy 
ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  

z dnia 20 sierpnia 2024 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji 
Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyło się w 
siedzibie Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. Kopernika 1, sala nr 302 w godz. 09:00-09:35. 
Według listy obecności obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Członkowie Komisji Paweł 
Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Romuald Margański, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, 
Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos, Sekretarz 
Miasta Jolanta Mierzwińska i Skarbnik Miasta Anna Szkoda (lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do papierowej wersji protokołu). 

 
Dotyczy punktu nr 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji. 
Poinformowała mieszkańców miasta i osoby oglądające przebieg posiedzenia, że wszystkie 
posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie 
internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi ani osobami publicznymi jest 
równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za 
pośrednictwem kamery. Przypomniała członkom Komisji, aby nie upubliczniali danych osób 
fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 
ujawnione.  
Powitała wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Stan przygotowań do organizacji roku szkolnego 2024/2025. 
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6. Informacja o stanie naboru do przedszkoli i I klas szkół podstawowych. 
7. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś ma zastrzeżenia do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
Następnie poprosiła członków Komisji o sprawdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum”. 
Stwierdziła, że 7 osób jest obecnych, nieobecna jest Pani Alina Niegierewicz i Pan Romuald 
Margański. Dodała, że Pan Romuald Margański przybędzie za niedługo, ponieważ dzisiaj jest matura 
poprawkowa i musi odebrać arkusze egzaminacyjne, natomiast o pani Alinie nic nie wie, nie miała 
kontaktu.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, 
Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Romuald Margański, Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że protokół został przyjęty. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski do 
2035 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że Gminny Program Rewitalizacji Miasta 
Bielsk Podlaski jest obecnie rozważany od 2024 do 2035 roku, natomiast już on był opracowywany w 
latach 2016-2023 i wdrożony jako Lokalny Program Rewitalizacji. Zauważyła, że materiał jest bardzo 
obszerny, dodatkowo są przypomniane wcześniejsze działania w ramach tego procesu. 
Poinformowała, że są ujęte 42 przedsięwzięcia, w tym 38 podstawowych i 4 uzupełniające. W 
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materiałach są podane szacunkowe koszty oraz wyznaczone obszary, które podlegają rewitalizacji. 
Wyjaśniła, że radni, którzy byli w poprzedniej kadencji, doskonale znają poprzedni program 
rewitalizacyjny, natomiast teraz trzeba ponownie poruszyć ten temat na przyszłe lata.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski do 
2035 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, 
Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Romuald Margański, Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie najważniejszych 
zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że dochody zaproponowane w projekcie 
przedmiotowej uchwały nie ulegają zmianie, natomiast podlegają one zmianom w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej, ponieważ są tam naniesione zmiany wprowadzone na podstawie Zarządzenia 
Burmistrza Miasta z dnia 29 lipca 2024 roku. Wyjaśniła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje 
cały okres między jedną a drugą sesją, w związku z tym w objaśnieniach do zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej opisała również zmiany dochodów.  
Oznajmiła, że zmiany zaproponowano zarówno w wydatkach bieżących, jak i majątkowych. Jeśli 
chodzi o zmiany w wydatkach bieżących, to o 4.000 zł zwiększa się dotację podmiotową dla Miejskiej 
Biblioteki Publicznej. Jest to wkład własny na zadanie „Tuwim do kwadratu". Biblioteka wystąpiła o 
dofinansowanie we własnym zakresie. Wyjaśniła, że stroną w dofinansowaniu jest nie Miasto, lecz 
Biblioteka, jednak to Miasto musi wnieść ten wkład, ponieważ w dotychczasowej dotacji 
podmiotowej takie wydatki nie były określane. Pozostałe wydatki bieżące wynoszą 74.500 zł. 
Wszystkie dotyczą Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji na działania bieżące, które również były 
niedoszacowane w dotychczasowym budżecie. 
Poinformowała, że wydatki majątkowe zwiększono o 5.800 zł na zadanie „Poprawa układu 
komunikacyjnego miasta Bielsk Podlaski poprzez budowę i przebudowę dróg wraz z infrastrukturą 
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towarzyszącą”. Dodatkowo 10.000 zł przeznaczono na przebudowę ul. Cegielnianej, 80.000 zł na 
nowe zadanie „Przebudowa ulicy Zimowa Droga w Bielsku Podlaskim”, które dotyczy około 76 m.b. 
istniejącej nawierzchni w celu połączenia z budowaną drogą S19.  
Oznajmiła, że zwiększa się plan wydatków o 125.000 zł na zadanie „Budowa Samorządowego Żłobka 
Miejskiego w Bielsku Podlaskim”. Wyjaśniła, że jest to uzupełnienie środków do oferty najniższej, 
którą uzyskano.  
Ostatnią z ważniejszych zmian jest zwiększenie wydatków majątkowych o 100.000 zł na 
przygotowanie dokumentacji projektowej inwestycji pn. „Modernizacja Pływalni Miejskiej Wodnik w 
Bielsku Podlaskim".  
Na koniec dodała, że wynik budżetu to nadwyżka w wysokości 2.400.000 zł, która zostanie 
przeznaczona na spłatę dotychczasowych pożyczek oraz wykup obligacji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała Pani Skarbnik. Powitała Pana Romualda 
Margańskiego, który dołączył na posiedzenie Komisji. Dodała, że otrzymała wiadomość od Pani Aliny 
Niegierewicz, iż nie będzie jej ze względów rodzinnych. Następnie poprosiła członków Komisji o 
sprawdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum”. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że członkowie Komisji otrzymali wyczerpujące 
informacje wraz z harmonogramem, kiedy i jakie działania będą podejmowane w sprawie głosowań, 
składania wniosków i tak dalej. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Pawluczuk, Ewa 
Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Bierżyn 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że od 1 września 2024 wzrasta opłata pobierana za 
każdą rozpoczętą godzinę korzystania z wychowania przedszkolnego ponad 5 godzin dziennie z 
wysokości 1,30 zł do 1,40 zł. Natomiast opłata za dzieci, na które jest przyznany zasiłek rodzinny, 
będzie obniżona o 20% od nowej kwoty, tj. do 1,12 zł. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały dotyczy 
zabytków, które są wpisane do rejestru zabytków. Wyjaśniła, że dotacje udzielane w ramach 
środków z budżetu miasta są określone pewnymi ustawami, które już tracą moc, dlatego teraz 
wchodzą w nową uchwałę. Dodała, że dotacja może być udzielona w wysokości do 50% nakładów za 
wykonywane prace wskazane w art. 77 ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i 
opiece nad zabytkami. W przypadku, jeśli będzie to zabytek o specjalnej wartości, wspomniana 
dotacja może być udzielona nawet do 100%.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Bielsk 
Podlaski i Gminą Brańsk. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że przedmiotowa uchwała jest zgodna z ustawą 
Prawo oświatowe. Dotyczy ona zapewnienia dowozu do szkoły dwóm niepełnosprawnym uczniom 
mieszkającym w Bielsku Podlaskim. Wyjaśniła, że Miasto Bielsk Podlaski chce zawrzeć powyższe 
porozumienie z Gminą Brańsk, ponieważ samo nie dysponuje odpowiednim środkiem transportu. 
Dodała, że w materiałach są też podane kwoty, jakie Miasto poniesie w roku szkolnym 2024/2025. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że do sesji będzie wprowadzona jeszcze 
drobna autopoprawka na podstawie informacji otrzymanej od Gminy Brańsk.  
Podziękowała Gminie Brańsk za pomoc, ponieważ prywatny przewoźnik wystawił kwotę wielokrotnie 
wyższą. Wyjaśniła, że Gmina Brańsk wioząc swoje dzieci do szkoły zabierze dwójkę naszych, co jest 
dla nas bardzo dobrym rozwiązaniem.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy członkowie Komisji głosują nad projektem 
uchwały w takiej formie, jaka jest dzisiaj?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos potwierdziła, że tak. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Bielsk 
Podlaski i Gminą Brańsk. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że w materiałach do przedmiotowego punktu 
przekazanych członkom Komisji znajdują się ogłoszenia, uchwały, wzory deklaracji.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego 
biegu. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że projekt przedmiotowej uchwały wynika ze 
zgłoszenia kandydata na ławnika Pani X, które nie spełnia pewnych wymogów formalnych, a 
mianowicie brak podpisu reprezentanta grupy 50 obywateli oraz brak oświadczenia w sprawie 
władzy rodzicielskiej.  
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Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego 
biegu. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach 
ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że radni wybierają ławników do Sądu 
Rejonowego w Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach rodzinnych.  Głosowanie odbywa się 
tajnie na sesji Rady Miasta.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach ławników 
do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
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stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na II 
półrocze 2024 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że każda z pięciu funkcjonujących komisji 
przedstawiła w załącznikach swoje plany pracy. Załącznik nr 1 – Komisja Finansów; załącznik nr 2 – 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego; załącznik nr 3 – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi; załącznik nr 4 – 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz załącznik nr 5 – Komisja Rewizyjna. Dodała, że wszystkie 
komisje na posiedzeniach zatwierdzały już swoje plany pracy, natomiast teraz ogólnie całość prac 
komisji będzie uchwalana przez Radę Miasta.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na II 
półrocze 2024 roku. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
Stan przygotowań do organizacji roku szkolnego 2024/2025. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że przedmiotowy punkt pojawił się dopiero na 
sierpniowym posiedzeniu Komisji z powodu wyborów i reorganizacji pracy samorządu. 
Poinformowała, że otrzymane materiały opierają się na arkuszach organizacyjnych przedkładanych 
do 21 kwietnia 2024 roku przez dyrektorów placówek. Były one opiniowane również przez związki 
zawodowe i zatwierdzane przez kuratorium. Zauważyła, iż do przedłożonej informacji było kilka 
uwag, ale zostały one wyjaśnione przez poszczególnych dyrektorów placówek. Dodała, iż informacja 
dotyczy 4 szkół oraz 4 przedszkoli administrowanych przez Miasto. Zauważyła, że wszystko zostało 
liczebnie przedstawione. Podano informację ukazującą aktualny stan zatrudnienia. Wspomniała, że 
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odwiedziła referat i rozmawiała w tej kwestii. Oznajmiła, że wszyscy nauczyciele na dzień dzisiejszy 
mają pracę. Dwie osoby uzupełnia etat w innej szkole, ale wszyscy nauczyciele na pełnych etatach te 
etaty utrzymują. Zauważyła, że w tabelach została wykazana informacja o pewnych godzinach 
nadliczbowych oraz o 61 niepełnozatrudnionych nauczycielach, jednak są to osoby, które tylko 
dodatkowo mogą mieć w część etatu szkole. Dotyczy to katechetów oraz różnego typu specjalistów – 
logopedów, psychologów, pedagogów. Zauważyła, że w przedłożonej informacji znajduje się tabela 
ukazująca jak to wygląda w poszczególnych szkołach i przedszkolach.  
Na koniec stwierdziła, że w podanych materiałach nie ma niepokojących informacji, jednak jeśli 
członkowie Komisji mają jakieś wątpliwości, zachęciła  do zadawania pytań, ponieważ w jej ocenie 
Pani Burmistrz jest doskonale zorientowana w tym temacie. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Dotyczy punktu nr 6 
Informacja o stanie naboru do przedszkoli i I klas szkół podstawowych. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że w przedłożonej informacji również jest 
podany wykaz w liczbach. Zauważyła, że można zaobserwować pozytywne zjawisko. Zaplanowano 
utworzenie 30 oddziałów przedszkolnych, do których zgłoszono 745 dzieci, w tym 125 dzieci do 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. Stwierdziła, że to niemało, ta liczba nie spada.  
Dodatkowo oznajmiła, że w szkołach podstawowych łącznie utworzono 13 oddziałów klas I, co 
oznacza wzrost w stosunku do sytuacji sprzed 2-3 lat. Dodała, że w przedłożonej informacji 
wykazano liczbę zaplanowanych oddziałów, które powstaną w poszczególnych szkołach. Zauważyła 
poprawę pod względem demograficznym, co uważa za pozytywną wiadomość, jeżeli chodzi o 
Oświatę (Informacja dotycząca stanu przygotowań do organizacji roku szkolnego 2024-2025 oraz 
stanu naboru do przedszkoli i I klas szkół podstawowych stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji 
protokołu).  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. Podziękowała Referatowi Oświaty i Kultury, Pani 
Burmistrz oraz obsłudze, którzy podają takie informacje. 
 
Dotyczy punktu nr 7 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Poinformowała, że zgłosili się do niej mieszkańcy z ul. Żarniewicza z prośbą, by uporządkować pewne 
elementy na chodniku, które utrudniają przemieszczanie się pieszych przechodzących z ul. Brańskiej.  
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Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach 
prywatnych (dotyczy proponowanej nazwy - ul. Sąsiedzka). 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że przedmiotowy wniosek dotyczy drogi w obrębie 
ewidencyjnym nr 1 Hołowiesk w Bielsku Podlaskim. W pobliżu tej drogi występują nazwy ulic: 
Kleszczelowska, Lazurowa, Szydłówka, Bursztynowa. Proponuje się nazwę Sąsiedzka. Taka nazwa nie 
występuje na terenie miasta, dlatego też komisje Rady Miasta Bielsk Podlaski zostały poproszone o 
ustosunkowanie się do zaproponowanej nazwy (wniosek stanowi załącznik nr 3 do papierowej wersji 
protokołu). 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(dotyczy proponowanej nazwy - ul. Sąsiedzka). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Alina Niegierewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie rozpatrzyła ww. wniosek. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała 
wszystkim za pracę, pożyczyła miłego wypoczynku i zamknęła obrady Komisji. 
 
Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
A. Andrejuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta 

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi 
 

Eugenia Kruk 
 


